
Zápis

z 14. zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja,

konaného dne 26. 5. 2020, od 18:00 hodin.

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja (dále též jako „zastupitelstvo") bylo zahájeno

v 18: 00 hodin starostou městské části Ing. Tomášem Bryknarem („dále jako „předsedající").

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace o svolání zasedání

byla na úřední desce Úřadu městské části Praha-Troja zveřejněna v souladu se zákonem po dobu

nejméně 7 dní, a to od 18. 5. 2020 do 27.5.2020. Současně byla zveřejněna na „elektronické

úřední desce".

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1)

konstatoval, že přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů

zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.

***

Určení ověřovatelů

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu pana Mgr. Filipa Hájka a pana Mgr. Michala Petkova

Předsedající dále navrhl za členy návrhového výboru paní Kláru Foitlovou a pana JUDr. Petra

Hostaše.

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja

a) určuje ověřovateli zápisu pana Mgr. Filipa Hájka a pana Mgr. Michala Petkova

b) voli členy návrhového výboru pani Kláru Foitlovou a pana JUDr. Petra Hostaše.

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usneseni č. 78 bylo schváleno.

***

Proti poslednímu zápisu nebyly vzneseny žádné námitky a zépis se považuje za schválený.

***

Schválení programu:

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu.

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja schvaluje následující program zasedání:

1. Zahájení

2. K návrhu na přidělení dotace z rozpočtu MČ Praha-Troja společnosti FOKUS Praha z. ú .

3. K záměru Městské části Praha-Troja na prodej pozemku parc.č. 1466/4, ostatní plocha, o výměře

47 m2 v k. ú. Troja, zapsaného v KN na LV875 ve vlastnictví hl. m. Prahy, svěřená správa Městské

části Praha-Troja vlastníku sousedního pozemku

Závěrečný účet Městské části Praha-Troja za rok 2019

5. Schválení dílčí účetní závěrky MČ Praha-Troja sestavené k 31. 12. 2019

!
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6. Schválení účetních závěrek příspěvkových organizací zřízených MČ Praha-Troja sestavených k 31.

12. 2019

7. K projednání Memoranda o porozumění v rámci Projektu ProteCHZsave Interreg Central Europe

8. Informace starosty

9. Diskuze, závěr

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usneseni č. 79 bylo schváleno.

***

Bod 2 - K návrhu na přidělení dotace z rozpočtu MČ Praha-Troja společnosti

FOKUS Praha z. ú .

Pan starosta hovoří o dotačním řízení a přidělených dotacích z rozpočtu MČ, které byly

schváleny na minulém jednání ZMČ. V důvodové zprávě je zmíněna skutečnost, proč Fokus

Praha žádá o dotaci aje uvedena dosavadm’ spokojenost s touto firmou, kterou MČ dlouhodobě

podporuje. V minulosti měli i chráněnou dílnu v DSS. Jedná se o dotaci, proto bude uzavřena

veřejnoprávní smlouva, která je stejná jako u ostatních dotací. V rozpočtu je pro tyto dotace

schválená částka, která ještě nebyla vyčerpána a finanční prostředky na poskytnutí dotace firmě

Fokus Praha jsou. Pan Petkov — i grantová komise konstatovala, že projekt má smysl, a proto ho

doporučuje. Paní Karlíková - sděluje, že je ve Fokusu Praha zaměstnaná. Pouze upozorňuje, aby

se to nestalo jako pravidlo, že někdo podá žádost pozdě a stejně mu bude dotace poskytnuta,

aby to nebyla situace, která se běžně opakuje. Jinak s přidělením dotace souhlasí. Pan starosta

— vždy to bude na individuálním rozhodnutí, žádost se musí vždy posoudit. Pan Petkov — při

pozdější žádosti také již nemusí být dost finančních prostředků.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu k Žádosti Fokusu Praha z.ú. o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha-Troja

b) s c h v a / uj e

1. úpravu rozpočtu MČ Praha-Troja ve výši 100,- tis. Kč dle přílohy č.1 tohoto usnesení

2. přidělení účelové neinvestiční dotace ve výši 100 tis. Kč subjektu Fokus Praha z.ú., IČ

45701822, se sídlem Dolákova 24/536, Praha 8 - Bohnice na zajištění projektu „Zahrada

společně".

3. veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční dotace dle přílohy č. 2 tohoto

usnesení

c) u kl á d á

starostovi podepsat veřejnoprávní smlouvu dle přílohy č. 2 tohoto usnesení

01) u kl á d á

tajemnicí realizovat rozpočtové opatření dle bodu b) tohoto usnesení

Termín plnění 31. 5. 2020

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 1

Usnesení č. 80 bylo schváleno.

***

Bod 3 — K záměru Městské části Praha-Troja na prodej pozemku parc.č. 1466/4,

ostatní plocha, o výměře 47 m2 v k. ú. Troja, zapsaného v KN na LV 875 ve



vlastnictví hl. m. Prahy, svěřená správa Městské části Praha-Troja vlastníku

sousedního pozemku

Pan starosta seznamuje se situací vulici Pod Hrachovkou, kde jsou připlocené pozemky.

V minulosti měl o pozemek parc.č. 1466/4 panem-, ale Komise pro obecní majetek s tím

nesouhlasila a doporučovala, aby pozemek odkoupil vlastník sousedního pozemku parc.č.

1468/1. Parcely tohoto typu městská část dlouhodobě nepotřebuje. MČ má již aktualizovaný

znalecký posudek na současnou cenu. Paní Foitlová — doporučuji prodat, je to logické. Pan

Hostaš -vyčištěnítěchto historických reliktů je v našem zájmu. Pan místostarosta -dlouhodobě

bylo ale zájmem mít větší veřejný prostor. Pan starosta — ploty byly v minulosti postaveny mimo

hranici.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha—Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu k záměru prodeje pozemku parc.č. 1466/4, k.ú. Troja

b) s c h v a I uj e

záměr Městské části Praha-Troja prodat pozemek parc.č. 1466/4 k. ú. Troja, ostatní plocha, o

výměře 47 m2 v k.ú. Troja, zapsaného v KN na LV 875 ve vlastnictví hl.m.Prahy, svěřená správa

Městské části Praha-Troja, fyzické osobě za účelem majetkoprávního vypořádání.

c) u k l á d á

starostovi zveřejnit záměr dle bodu b) tohoto usnesení

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 81 bylo schváleno.

Po schválení usnesení probíhá diskuze o ceně pozemku. Obvyklá cena je minimální částka, za

kterou by MČ měla pozemek prodat. V roce 2015 byly sousední pozemky prodány za cenu

obvyklou, proto se členové zastupitelstva také kloní k ceně obvyklé.

***

lvl

Bod 4 - Závěrečný účet Městske casti Praha-Troja za rok 2019

Paní Marková seznámila s návrhem závěrečného účtu vjednotlivých částech a přílohách.

Protože většinu údajů znali členové zastupitelstva již z přípravy rozpočtu na rok 2020, nikdo se

do diskuze nepřihlásil.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

1. důvodovou zprávu k výsledku hospodaření (závěrečnému účtu) MČ Praha—Troja za rok 2019

2. Zprávu Magistrátu hl. m. Prahy, odboru kontrolních činnosti, o výsledku přezkoumání

hospodaření MČ Praha-Troja za období od 1. 1. 2019 do 31. 12. 2019 s tím, že na základě

výsledků přezkoumání hospodaření MČ Praha-Troja za rok 2019 je konstatováno, že byly

zjištěny méně závažné chyby a nedostatky (příloha č. 1 Závěrečného účtu za rok 2019)

b) sch valuje

1. výsledek hospodaření (závěrečný účet) MČ Praha-Troja za rok 2019 dle přílohy č. 1 tohoto

usnesení v těchto objemech:

příjmy po konsolidaci 18 782 159, 71 Kč

výdaje po konsolidaci 26 1 72 468,13 Kč



rozdíl příjmů a výdajů 7 390 308,42 Kč

2. finanční vypořádáníse státním rozpočtem a rozpočtem HMP, ze kterého vyplývá odvod ve výši

18 038,00 Kč do státního rozpočtu a odvod ve výši 20 000,00 Kč do rozpočtu hl.m.Prahy podle

přílohy č. 4 Závěrečného účtu za rok 2019

3. výsledek hospodářské činnosti MČ Praha-Troja uvedený ve zprávě a hospodářské činnosti za

rok 2019 dle přílohy č. 5 Závěrečného účtu za rok 2019

4. výsledek hospodaření a převody do fondů příspěvkové organizace Mateřská škola Nad

Kazankou: hospodářský výsledek - přebytek ve výši 65 068,66 Kč

převod do fondu odměn 40 000,00 Kč

převod do rezervního fondu 25 068,66 Kč

5. výsledek hospodaření příspěvkové organizace Základní škola, Praha 7, Trojská 110:

hospodářský výsledek — přebytek ve výši 41 629,86 Kč

převod do rezervního fondu 41 629,86 Kč

c) s o u h la s i

s celoročním hospodařením MČ Praha-Troja v roce 2019 s výhradami uvedenými ve Zprávě o

výsledku přezkoumání hospodaření MČ Praha-Troja za období od 1. 1. 2019 do 31. 12. 2019

zpracované Magistrátem hl. m. Prahy, odborem kontrolních činností. Jedná o chyby a nedostatky,

které nemají závažnost nedostatků uvedených v ustanovení § 10 odst. 3 pism. c) zákona

č.420/2004 Sb..

d) u k I á d á

starostovi k odstranění nedostatků uvedených ve zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření

uzavřít Smlouvy o vypořádánízávazků a tyto smlouvy včetně původních smluv zveřejnit v Registru

smluv.

e) u k I á d á

tajemnicí úřadu městské části

1. informovat příspěvkové organizace o výsledku finančního vypořádání.

2. podat písemnou informaci o přijetí opatření k nápravě chyb a nedostatků uvedených ve

zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření přezkoumávajícímu orgánu

Termín: 10.6.2020

3. podat písemnou zprávu o plnění přijatých opatření přezkoumávajícímu orgánu

Termín: 31. 8. 2020

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se O

Usnesení č. 82 bylo schváleno.

Bod 5 - Schválení dílčí účetní závěrky MČ Praha-Troja sestavené k 31. 12. 2019

Paní Marková seznámila s důvodovou zprávou k účetní závěrce a povinnosti ZMČ schvalovat

účetní závěrku. Důvodová zpráva hovoří i o schvalování účetních závěrek příspěvkových

organizací. V účetních závěrkách nejsou žádné mimořádnosti, které by bylo nutno komentovat

v přílohách.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Névrh usnesem’:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu ke schvalování dílčí účetní závěrky Městské části Praha-Troja za rok 2019

b) 5 c h v al uj e



dílčí účetní závěrku Městské části Praha - Troja sestavenou k rozvahovému dni 31. 12. 2019

c) u k I á d á

tajemníci úřadu městské části

- informovat Magistrát hl.m. Prahy o rozhodnutí Zastupitelstva MČ Praha-Troja

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 83 bylo schváleno.

***

Bod 6 - Schválení účetních závěrek příspěvkových organizací zřízených MČ Praha-

Troja sestavených k 31. 12. 2019

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu k systému schvalování účetních závěrek příspěvkových organizací

zřizovaných městskými částmi

b) s c h v a I u j e

účetní závěrku příspěvkové organizace Základní škola Praha 7, Trojská 110 a příspěvkové

organizace Mateřská škola Nad Kazankou 30, sestavené k rozvahovému dni 31. 12. 2019

c) u k I á d á

tajemnicí úřadu městské části

- informovat příspěvkové organizace Základní škola Praha 7, Trojská 110 a Mateřská škola

Nad Kazankou 30 o rozhodnutí Zastupitelstva MČ Praha-Troja

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 84 bylo schváleno.

***

Jednání zastupitelstva se zúčastnila paní—, proto jí pan starosta udělil slovo. Paní

_by chtěla poděkovat zastupitelstvu za schválení prodeje pozemku parc.č. 1466/4. Pan

starosta se jí zeptal, jaké mají spozemkem plány. Paní-vysvětlila, že by na svém

pozemku chtěli postavit rodinný dům, je tam podle ÚP koeficient podlažnich ploch OB-A a oni

by chtěli OB-B. Při jednání na Magistrátu bylo doporučeno ponechat na OB-A, protože to je

časově a procesně jednodušší. Chtěla se zeptat, zda by bylo schůdné nechat zpracovat projekt

domu se zastavění30 % ( k tomu byjim měl pomoci koupený pozemek), rodinný dům s přízemím

a 1 patrem. Pan starosta — mi se snažíme ke všem stavebníkům přistupovat stejným způsobem.

Nejprve nechat zpracovat studii, kterou posoudí Komise pro rozvoj, krajinu a výstavbu, která dá

doporučení pro starostu. V Podhoříjsou některé pozemky, které jsou v OB—B. Pan místostarosta

vysvětluje smysl koeficientů. V Podhoří bylo v minulosti schváleno takřka cokoliv a není to

dobrým příkladem. Paní Tůmová — každá parcela má koeficient daný? Pan místostarosta - na

nezastavěných pozemcích byly dány koeficienty, aby se koordinovala výstavba. Pan starosta —

pro nás je strašně důležité také vidět, jak dům vypadá. Paní-—v rámci studie je možné

oslovit zastupitelstvo? Pan starosta vysvětluje postup - nechat zpracovat studii, podat žádost

na MČ o stanovisko ke studii, projedná Komise pro rozvoj, krajinu a výstavbu a podle jejího

doporučení a mého úsudku Vám pošlu názor MČ.

***



Bod 7 - K projednání Memoranda o porozumění v rámci Projektu ProteCHZsave

Interreg Central Europe

Pan místostarosta — MČ se účastní projektu zaměřeného na snižování dopadů katastrof na

majetek, nemovitosti a památky, které nejsou chráněné protipovodňovou ochranou. Jedním

zvýstupů projektu je předložené Memorandum, podepsané dalšími 6 partnery. Obsahem

memoranda jsou formy spolupráce, jak dál pokračovat po skončení projektu. V pondělí 25.5.

jsme ktomuto projektu měli schůzi s odborníky i z krizového řízení, kde jsme diskutovali, jak

praktické výstupy projektu rozšířit v rámci hlavního města. Memorandum je vůle dál v tomto

projektu pokračovat. Každý partner podepisuje samostatný dokument. Dalším z výstupů je

publikace pro vlastníky a správce majetku, která bude rozdána všem, kteří mají objekty

v povodňové zóně nebo se jich týká i poškozeníjiného majetku nebojinou katastrofou. Jsou tam

informace i pro ostatní vlastníky drobných věcí (nábytek, obrazy, fotografie, knihy), jakje ošetřit,

aby se jako při minulé povodni zbytečně nevyházely. Paní Pokorná —jak spolupráce probíhá. Pan

místostarosta — partneři se sejdou vždy u jednoho účastníka projektu, naposledy jsem byl ve

Slovinsku, potom přišla pandemie a dnes měla být závěrečná konference. V pondělí 8. července

bude setkání v Podhoří, kde tyto publikace budeme rozdávat občanům.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

5 c h v al uj e

uzavření Memoranda o porozumění mezi MČ Praha-Troja a ostatními partnery v rámci projektu

ProteCHZsave Interreg Central Europe Hodnocení rizik a udržíte/ná ochrana kulturních dědictví v měnícím

se prostředí dle přílohy tohoto usnesení

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 85 bylo schváleno.

Pan starosta podepsal dokument za MČ Praha-Troja.

***

Bod 8 - Informace starosty

. Pan starosta seznamuje se studii Viceúčelového hřiště v Podhoří, která bude představena

na plánovacím setkání občanů 8. června od 18 hod. ve společenském sále ČZU. Pan starosta

požádal architekty, aby se hřiště propojilo s ulicí V Podhoří. Pan starosta informuje i o

postupu v projektu Dům převozníka.

. Pan starosta informoval, že jednala Komise pro školství a kulturu a zve členy zastupitelstva

na Trojskou buchtu 11.6. Akce proběhne za dodržení hygienických opatření. Za

nepříznivého počasí se akce zruší. Podobně vymýšlíme Trojské vinobraní, ale stále nemáme

představu, kolik se bude moci shromažďovat lidí. Úspornější varianta by mohla být na

obecní zahradě se 4-5 trojskými vinaři, vydali bychom vstupenky podle možností. Pan

místostarosta — do této úvahy bych doporučoval zahrnout Trojský zámek, abychom věděli,

jaké budou z jejich strany podmínky.

. Paní Tůmová — na jednání školské komise přednášejí ředitelé škol zprávu o činnosti. MŠ

Rozárka se chystá organizovat příměstské tábory, kde by městská část mohla poskytnout

prostory a mohly by se účastnit i děti z Troje. V základní škole od 11.3. probíhala on-line

výuka s konzultacemi. Od 25.5. máme 7 skupin žáků dopoledne a 4 skupiny na odpolední



zájmovou činnost. Děti mají i teplé jídlo. On-line výuka zůstává. Vdubnu byl zápis do

prvního ročníku, celkem se přihlásilo 56 dětí, 29 dětí bylo spádové z Troje, 3 měly odklad.

Některé děti nenastoupí, měly podanou žádost i na jinou školu. Po přidání sourozenců a

přijetí dětí, které navštěvují předškolní zařízení v městské části, jsme se rozhodli otevřít dvě

první třídy. MČ to finančně nezatíží. l rodiče usilovali o to, aby v Troji byly třídy s menším

počtem žáků. Je tam i rezerva pro děti, které se přistěhují. Základní škola má již připravený

projekt na úpravu zahrady svenkovní učebnou pro výuku i odpolední zájmové činnosti.

Druhou první třídu dáme do třídy pro družinu. Paní Karlíková —je tam potenciál pro další

rozšíření bez přístavby? Paní Tůmová — museli bychom požádat Trojské gymnázium o další

třídu. Příští rok bychom třeba mohli otevřít třídu jen trojských dětí. Paní Karlíková — proč

bylo jako kritérium účast v mateřské škole. Paní Tůmová — spádovost je závazná a toto je

další kritérium, když máme ještě volné místo vedle dětí ze spádové oblasti. Protože

spolupracujeme s mateřskými školami, chceme potom upřednostnit jejich děti. Pan

starosta — ve 3. třídě je 30 dětí. Diskuze o otevření dvou prvních třít byla již několik let

zpátky. Byla ale otázka financování učitele od září do prosince školního roku, které by

musela zajistit městská část. Nyní se může financování pedagogů ze státního rozpočtu

měnit i během roku, takže navýšení počtu pedagogů od záříjiž nemusí hradit městská část.

Změna příspěvku pro ZŠ z rozpočtu MČ ale v letošním roce nebude.

Pan starosta informuje o memorandu ke změně územního plánu a výstavbě Pod Havránkou.

Pan kontaktoval pana místostarostu s návrhem memoranda. Pan starosta —

pro mne je závazné usnesení zastupitelstva. Pan místostarosta — v memorandu je několik

věcí ospravedlňujících rozhodnutí, a aby změna ÚP prošla, je vhodná deklarace společného

zájmu. Jsem proti, aby se ke každé změně uzavíralo memorandum. Podstatná věc je, že

garantují, že pozemek parc.č. 1237 zůstane dál nezaplocený. Jejich stavba se nachází

v ochranném pásmu přírodní památky Havránka. Poslední bod nemůže být, že městská část

souhlasí se změnou ÚP tak, jak ji navrhují. Doporučuji proškrtat a vypustit některé pasáže.

Pan Hostaš — co mi jsme řekli, tak tam není. Je to způsob, jak rozšířit dopad usnesení. Pokud

se nechceme vrátit k usnesení, tak nic nepodepisovat. Pan místostarosta — můžeme se

odvolat na předchozí stanoviska. Paní Karlíková — pokud je to něco rozšiřujícího nebo

zavádějícího, tak to nebudeme projednávat. Pan místostarosta —je zajímavý moment, že si

pozemek 1237 nepřiplotí. Paní Pokorná — s jakým záměrem kupovali pozemek, když nebude

zaplocený. Pan místostarosta —jsou tam sítě a příjezd k domům. Nový důmje posazený dolů

do Haltýře. Pan starosta — rozešleme návrh memoranda všem členům ZMČ, proškrtáme a

jediné co doplníme, že vnímáme to, že cesta zůstane zaplocená. Paní Tůmová — také není

odpadkový koš v ulici Pod Havránkou.

Pan starosta - problém s koronavirem jsme zvládli, děkuji škole, že šila roušky, děkuji Praze

7, že nám poskytla ochranné pomůcky. Problémy Troja neměla. Vjiných MČ neměli

v základních školách prostory pro všechny skupiny po 15 dětech.

Pan místostarosta - informace k lanovce - MČ vypravila stanovisko, ve kterém požaduje

posouzení životního prostředí a vypracování dokumentace EIA. Je zde řada vlivů, které se

projeví— ztráta soukromí, návrh mezistanice v Podhoří—velký dům, vjezd kabin do zastávky,

vztah ke Sklenářce.

Probíhající stavební řízení v EZÚ — MČ není účastníkem řízení, ale poskytujeme součinnost

panu Zilvarovi, protože nový dům bude mít negativní vliv na novou vinici. Pan Zilvar se

odvolal a my mu poskytujeme pomoc.



Bod 9 — Diskuze, závěr

Pan Hostaš — jaký bude mít vliv na rozpočet MČ kompenzační bonus státu, na který poskytne

stát prostředky z RUD. Pan starosta — letos zatím ne, za úhradu nákladů 5 koronavirem jsme

dostali dalších 420 tis. Kč.

Paní Karlíková — vjakém stadiu je projekt Rekonstrukce školy. Pan starosta vysvětlil situaci —

došlo ke skluzu vdůsledku souhlasu majitelů sousedních pozemků. Probíhá diskuze k dalším

krokům.

Pan starosta informoval o současné situaci se stavbou Trojské lávky. Dále informoval o

připravovaném Trojském dni na podzim při otevírání Trojské lávky.

Členové zastupitelstva se shodli, že příštíjednání ZMČ by mohlo být 23.6.2020.

Pan starosta ukončil jednání v 20:07 hod.
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